
Protokół Nr IV/19
sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2019 roku

Miejsce obrad: sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku.

Początek sesji: godz. 900.
1. Sprawy regulaminowe.
(nagranie: 00:02:28 – 00:06:23)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 4. w obecnej kadencji sesję Rady
Miejskiej w Słupsku.
Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Rady przywitała Prezydenta Miasta Krystynę Danilec-
ką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta Martę Makuch i Marka Golińskiego, Sekretarza Miasta Łu-
kasza Kobusa oraz Skarbnika Miasta Annę Gajdę-Szewczuk.
Ponadto powitała Senatora Rzeczypospolitej Polskiej Kazimierza Kleinę, Komendanta Miejskiego
Policji w Słupsku Leszka Gurskiego oraz Stanisława Szyszko – Rektora Wyższej Szkoły Inżynierii
Gospodarki, oraz wszystkich uczestniczących w obradach.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła zebranych o powstanie i uczczenie
minutą ciszy pamięci zmarłych Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza oraz Radnego An-
drzeja Obecnego.
Minuta ciszy.

Po chwili, po zajęciu przez zebranych miejsc siedzących, poprosiła radnych o potwierdzenie obec-
ności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Następnie, na podstawie zgłoszeń radnych, stwierdziła kworum (21 radnych) umożliwiające Radzie
podejmowanie prawomocnych decyzji.
Poinformowała, że funkcję sekretarza obrad będzie pełnić radny Kamil Bierka.
(Listy obecności: radnych, pracowników samorządowych, kierowników jednostek organizacyjnych
Miasta Słupska oraz lista obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2, 3 i 4 do niniej-
szego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że do przyjęcia przez Radę
jest treść protokołu nr III z sesji, która odbyła się 28 grudnia 2018 r. Dodała, że protokół został rad-
nym udostępniony w dniu 15 stycznia.
Stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek i w związku
z tym, zgodnie z § 33. ust. 4 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku, protokół uważa się
za przyjęty. Przypomniała, że zgodnie z § 33. ust. 3 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej, protokół nie
zawiera opisu dyskusji.
Następnie poinformowała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiała-
mi radni otrzymali 23 stycznia.
(Zawiadomienie radnych, pismo informujące Prezydenta Miasta o sesji i porządku obrad oraz za-
proszenie gości – pisma z dnia 23 stycznia 2019 r., znak: ORM-IV.0002.1.2019 – stanowią załącznik
nr 5, 6 i 7 do niniejszego protokołu.
Zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi zgłoszeń, tak więc Rada Miejska w Słupsku obradować bę-
dzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.

2. Wręczenie nagrody Prezydenta Miasta Słupska I stopnia Pani Lidii Matuszewskiej.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych na sesjach 24 i 26 października 2018 r. (stan na dzień 12 stycznia 2019 r.).

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porząd-
ku Miasta Słupska za 2018 rok.
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5. Podjęcie uchwał:
1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 4/13),

2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 4/14),
3) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-

-2033  (druk nr 4/15),

4) w sprawie wyrażenia  zgody na zawarcie porozumienia  międzygminnego  w celu
przyjęcia  do realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy  społecznej  w for-
mie prowadzenia środowiskowego domu samopomocy (druk nr 4/1),

5) w  sprawie  zmiany  siedziby  Zespołu  Szkół  Ekonomicznych  i  Technicznych
im. Stanisława Staszica w Słupsku przy ulicy Partyzantów 24 (druk nr 4/2),

6) w sprawie  zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody  ro-
snącego w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 4/5),

7) w sprawie  przyjęcia  „Planu adaptacji  do  zmian klimatu dla  miasta  Słupska”
(druk nr 4/6),

8) w sprawie  przyjęcia  Programu opieki nad  zwierzętami  bezdomnymi oraz zapo-
biegania  bezdomności  zwierząt  na terenie  miasta  Słupska  w 2019 roku (druk
nr 4/7),

9) w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  z  budżetu  Miasta  Słupska
na ochronę środowiska (druk nr 4/8),

10) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 4 lutego
2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpa-
dami komunalnymi na terenie  nieruchomości zamieszkałej  oraz ustalenia  wyso-
kości stawki tej opłaty (druk nr 4/10),

11) w sprawie  przystąpienia  do opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego „Pomorska III” w Słupsku (druk nr 4/11),

12) w sprawie  przystąpienia  do opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego „Pomorska II” w Słupsku (druk nr 4/12),

13) w sprawie powołania przedstawicieli Klubów Radnych Rady Miejskiej w Słupsku
do Kolegium Medalu Honorowego Miasta Słupska  (druk nr 4/3),

14) w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listo-
pada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miej-
skiej w Słupsku (druk nr 4/4),

15) podjęcie  uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale
Nr III/36/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie roz-
patrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 4/16).

6. Odczytanie interpelacji i zapytań.

7. Sprawy bieżące.

Ad pkt 2. Wręczenie nagrody Prezydenta Miasta Słupska I stopnia
Pani Lidii Matuszewskiej.

(nagranie: 00:06:26 – 00:13:08)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska powitała przybyłą na sesję Panią Lidię
Matuszewską, Radną Rady Miejskiej w Słupsku w kadencji 2014-2018. Następnie odczytała
swój list skierowany do Pani Matuszewskiej, w którym zawarła słowa uznania wobec jej dzia-
łań na rzecz osób potrzebujących pomocy i wsparcia.
(oklaski)
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Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka wręczyła Pani Lidii Matuszewskiej na-
grodę Prezydenta Miasta Słupska.
(oklaski i gratulacje) 
Pani Lidia Matuszewska podziękowała Pani Prezydent za wsparcie przez te wszystkie lata;
podziękowała  poprzedniej  Radzie  Miejskiej  i  jej  Przewodniczącej.  Dodała,  że  z  pewnych
względów musiała zrezygnować i odejść. 
Zwróciła uwagę, że mogła i chciała tę działalność prowadzić, bo miała wokół siebie tak wspa-
niałych ludzi, także wolontariuszy i darczyńców. Zawsze mogła liczyć na ich pomoc, tak jak
na pomoc Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetty Karwalskiej.

Ad pkt 3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesjach 24 i 26 października 2018 r. 
(stan na dzień 12 stycznia 2019 r.)

(nagranie: 00:13:09 – 00:14:22)
(Ww. sprawozdanie stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że sprawozdanie radni
otrzymali 17 stycznia br. 
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i przypomniała, że zgodnie z § 29 ust. 3 Regula-
minu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, Rada przyjmuje sprawozdanie w drodze głosowania.
Następnie poddała sprawozdanie pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Re-
nata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żuraw-
ska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku  przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miej-
skiej  w  Słupsku  podjętych  na sesjach  24  i  26  października  2018  r.  (stan  na  dzień
12 stycznia 2019 r.).

Ad pkt 4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z działalności Komisji Bez-
pieczeństwa i Porządku Miasta Słupska za 2018 rok.

(nagranie: 00:14:23 – 00:15:37)
(Ww. sprawozdanie stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zgodnie  z  treścią
art. 38b ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym: „Nie później niż
do końca stycznia następnego roku kalendarzowego starosta składa radzie powiatu sprawoz-
danie z działalności komisji za ubiegły rok.” 
Poinformowała, że w dniu 4 stycznia tego roku Prezydent, która pełni jednocześnie funkcję
starosty powiatu grodzkiego, przedłożyła Radzie Miejskiej takie sprawozdanie, a 7 stycznia
zostało ono przekazane wszystkim radnym do zapoznania się.
Prowadząca obrady poinformowała  także,  że na  posiedzeniu  w dniu  22 stycznia  Komisja
Spraw Społecznych jednogłośnie przyjęła sprawozdanie bez uwag.
(Ww. stanowisko Komisji stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.)
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Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i stwierdziła, że Prezydent Miasta Słupska zło-
żyła Radzie Miejskiej sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku
Miasta Słupska za 2018 rok.

Ad pkt 5 Podjęcie uchwał:

1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 4/13)

(nagranie: 00:15:38 – 00:12:51)
(Ww. projekt uchwały przekazany pismem PRIK-RPK.III.0006.1.2019 z 16 stycznia 2019 r.
stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym w dniu 16 stycznia 2019 r.
Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje Gospodarki
Komunalnej, Edukacji oraz Finansów zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały, natomiast
Komisja Spraw Społecznych omawiała i zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w zakre-
sie działu 852 „Pomoc społeczna”.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 12, 13, 14 i 15 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Pytanie w dyskusji zadał radny Paweł Szewczyk. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta.
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów w dyskusji
nie ma.
Następnie przekazała prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Tadeuszowi Bobrow-
skiemu i opuściła salę obrad.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski poddał projekt uchwały pod głoso-
wanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski,
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna
Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk,
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Dobkowski
BRAK GŁOSU (1)
Beata Chrzanowska
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski stwierdził,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła  uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała Nr IV/44/19 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok stanowi
załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 4/14)

(nagranie: 00:21:52 – 00:41:07)
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(Ww. projekt uchwały przekazany pismem PRIK-RPK.III.0006.2.2019 z 16 stycznia 2019 r.
stanowi zał. Nr 17 do niniejszego protokołu.)
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski poinformował, że projekt uchwały
przekazany został radnym w dniu 18 stycznia 2019 r.
Skarbnik Miasta  Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski poinformował, że Komisje: Spraw
Społecznych, Edukacji oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie, natomiast Komisja
Gospodarki Komunalnej – negatywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 18, 19, 20 i 21 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzył dyskusję.
Głos w dyskusji zabrali: radna Anna Rożek, radny Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Krysty-
na Danilecka-Wojewódzka, radna Anna Mrowińska (ad vocem), radny Paweł Szewczyk (ad
vocem), radny Bogusław Dobkowski (ad vocem), Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Woje-
wódzka (ad vocem), radny Jan Lange, Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka,
radny Tadeusz Bobrowski, Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki, Za-
stępca Prezydenta Miasta Marek Goliński, radny Paweł Szewczyk (ad vocem), Prezydent Mia-
sta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski powiedział,  że  oczekiwałby
do swojej wypowiedzi oświadczenia Pani Prezydent, że środki finansowe na zabezpieczenie
teatru i funkcjonowania parku wodnego będą w budżecie – się znajdą, a jeśli tak, to z jakich
działów.
Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Małgorzata Le-
nart, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (6)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam
Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk
BRAK GŁOSU (1)
Beata Chrzanowska
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski stwierdził,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała Nr IV/45/19 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok stanowi
załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słup-
ska na lata 2019-2033 (druk nr 4/15)

(nagranie: 00:41:08 – 00:43:15)

(Ww. projekt uchwały przekazany pismem PRIK-RPK.III.0006.3.2019 z 16 stycznia 2019 r.
stanowi zał. Nr 23 do niniejszego protokołu. Opinia Komisji Finansów stanowi zał. Nr 24
do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski otworzył dyskusję.
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Po chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza do dyskusji i poddał projekt uchwały pod głoso-
wanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajew-
ski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata
Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Jacek  Szaran,
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Beata Chrzanowska
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski stwierdził,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej progno-
zy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Ww.  uchwała  Nr  IV/46/19  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta
Słupska na lata 2019-2033 stanowi zał. Nr 25 do niniejszego protokołu.)

4) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzyg-
minnego w celu przyjęcia do realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy spo-
łecznej w formie prowadzenia środowiskowego domu samopomocy (druk nr 4/1)

(nagranie: 00:43:28 – 00:45:56)
(Ww. projekt uchwały przekazany pismem ZiSS-RZ.VI.0006.17.2018 z 27 grudnia 2018 r. sta-
nowi zał. Nr 26 do niniejszego protokołu. Projekt przekazany radnym 8 stycznia 2019 r.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski poprosił  Dyrektor Wydziału Zdro-
wia i Spraw Społecznych Violettę Karwalską o przedstawienie projektu uchwały i uzasadnie-
nia. 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska poinformowała o auto-
poprawce do podstawy prawnej projektu uchwały, która uległa zmianie od chwili przygoto-
wania dokumentu. Dodała, że chodzi o dopisanie do ustawy gminnej pozycji 2500 i do usta-
wy o pomocy społecznej pozycji 2192, poz. 2529 i poz. 2354.
Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Do sali obrad wróciła Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska. Wiceprzewodni-
czący przekazał prowadzenie obrad Przewodniczącej Rady Miejskiej.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały zo-
stał pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych.
(Ww. opinia stanowi zał. Nr 27 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi żadnych zgłoszeń i poddała projekt uchwały pod głosowa-
nie.
Wyniki głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Re-
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nata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żuraw-
ska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie po-
rozumienia międzygminnego w celu przyjęcia do realizacji zadania publicznego z zakre-
su pomocy społecznej w formie prowadzenia środowiskowego domu samopomocy.

(Ww. uchwała Nr IV/47/19  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzyg-
minnego  w celu  przyjęcia  do realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy  społecznej
w formie prowadzenia środowiskowego domu samopomocy stanowi zał. Nr 28 do niniejsze-
go protokołu.)

5) podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Ekonomicznych i Tech-
nicznych im. Stanisława Staszica w Słupsku przy ulicy Partyzantów 24 (druk nr 4/2)

Informuję, że projekt został Państwu przekazany w dniu 14 stycznia 2019 r.

(nagranie: 00:45:59 – 00:55:42)
(Ww.  projekt  uchwały  przekazany pismem E-V.0006.1.2019 z  10 stycznia  2019 r.  stanowi
zał. Nr 29 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 14 stycznia.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnie-
niem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały zo-
stał pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 30 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję.
Głos w dyskusji zabierała Anna Mrowińska, odpowiedzi udzielała Prezydent Miasta Krystyna
Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie widzi innych zgłoszeń
i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Re-
nata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żuraw-
ska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie  zmiany siedziby  Zespołu Szkół
Ekonomicznych i Technicznych im. Stanisława Staszica w Słupsku przy ulicy Partyzan-
tów 24.
(Ww.  uchwała  Nr  IV/48/19  w  sprawie  zmiany  siedziby  Zespołu  Szkół  Ekonomicznych
i Technicznych  im. Stanisława  Staszica  w Słupsku  przy  ulicy  Partyzantów  24  stanowi
zał. Nr 31 do niniejszego protokołu.)

6) podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik
przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 4/5)

(nagranie: 00:55:45 – 00:58:17)
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(Pismo nr GKiOŚ-RKŚ-III.0006.2.2019 z 14 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwa-
ły stanowi zał. Nr 32, a projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 33 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 16 stycznia.
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 34 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nie widzi żadnych zgłoszeń i poddała projekt uchwały pod głosowa-
nie.
Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Sza-
ran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Paweł Skowroński
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa
uznanego za pomnik przyrody  rosnącego  w granicach administracyjnych miasta  Słup-
ska. 
(Ww. uchwała Nr IV/49/19   w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za po-
mnik  przyrody  rosnącego  w  granicach  administracyjnych  miasta  Słupska stanowi  zał.
Nr 35 do niniejszego protokołu.)

7) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta
Słupska” (druk nr 4/6)

(nagranie: 00:58:18 – 01:01:31)

(Pismo nr GKiOŚ-RKŚ-III.0006.2.2019 z 14 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwa-
ły stanowi zał. Nr 32, a projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 36 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 16 stycznia.
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Spraw Społecznych oraz Finansów zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 37, 38 i 39 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Re-
nata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku  w wyniku  głosowania  podjęła uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  „Planu  adaptacji
do zmian klimatu dla miasta Słupska”.
(Ww. uchwała Nr IV/50/19 stanowi zał. Nr 40 do niniejszego protokołu.)

8) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomny-
mi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska w 2019 roku
(druk nr 4/7)

(nagranie: 01:01:35 – 01:06:57)
(Pismo nr GKiOŚ-RKŚ-III.0006.2.2019 z 14 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwa-
ły stanowi zał. Nr 32, a projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 41 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 16 stycznia.
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej oraz Spraw Społecznych zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 42 i 43 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos w sprawie projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrała radna Anna Rożek.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie widzi innych zgło-
szeń, poddała więc projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowiń-
ska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)

Łukasz Jaworski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Ryszard Kruk
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia  Programu opieki nad
zwierzętami  bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na terenie  miasta
Słupska w 2019 roku.
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(Ww. uchwała Nr IV/51/19 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdom-
nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Słupska w 2019 roku sta-
nowi zał. Nr 44 do niniejszego protokołu.)

9) podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta
Słupska na ochronę środowiska (druk nr 4/8)

(nagranie: 01:06:59 – 01:20:20)

(Pismo nr GKiOŚ-RKŚ-III.0006.2.2019 z 14 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwa-
ły stanowi zał. Nr 32, a projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 45 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 16 stycznia 2019 r., a Komisje: Gospodarki Komunalnej oraz Finansów za-
opiniowały go pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 46 i 47 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała ponadto, że 29 stycznia Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę do projektu
– jej treść radni otrzymali w tym samym dniu.
(Pismo z dnia 28 stycznia 2019 r. w sprawie autopoprawki stanowi zał. nr 48 do niniejszego
protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką i uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos w sprawie projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrali: radny Bogusław Dobkowski, radny Jan Lange, radny Paweł Szew-
czyk, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, radny Paweł Szew-
czyk (ad vocem), radny Jan Lange (ad vocem), Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Woje-
wódzka (ad vocem, radna Beata Chrzanowska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowa-
nie.
Wyniki głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Re-
nata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żuraw-
ska.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji
z budżetu Miasta Słupska na ochronę środowiska.
(Ww. uchwała Nr IV/52/19 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta
Słupska na ochronę środowiska stanowi zał. Nr 49 do niniejszego protokołu.)

10) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości zamieszkałej oraz ustalenia
wysokości stawki tej opłaty (druk nr 4/10)

(nagranie: 01:20:21 – 02:10:19)
(Pismo nr GKiOŚ-RKŚ-III.0006.2.2019 z 14 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwa-
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ły stanowi zał. Nr 32, a projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 50 do niniejszego
protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 16 stycznia; Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych oraz Fi-
nansów zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 51, 52 i 53 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką i uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Głos w dyskusji zabierali: radny Jan Lange – w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatel-
skiej, radny Tadeusz Bobrowski – w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, radna
Beata Chrzanowska, radny Bogusław Dobkowski, radny Jacek Szaran, radny Wojciech Ga-
jewski,  radny Kazimierz  Czyż,  radny Paweł  Szewczyk,  radny Łukasz  Jaworski,  radny Jan
Lange, radny Tadeusz Bobrowski, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Śro-
dowiska Katarzyna Guzewska.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowa-
nie.
Wyniki głosowania:
ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)

Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Jan Lange,
Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (7)

Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam,
Jacek Szaran, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)

Anna Mrowińska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opła-
ty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie  nieruchomości zamieszkałej
oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.

(Ww. uchwała Nr IV/53/19 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/15 Rady Miejskiej w Słup-
sku z dnia 4 lutego 2015 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowa-
nie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości zamieszkałej oraz ustalenia wysoko-
ści stawki tej opłaty stanowi zał. Nr 54 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła przerwę do godz. 1130.

Przerwa od godz. 1110 do godz 1130.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.

11) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zago-
spodarowania przestrzennego „Pomorska III” w Słupsku (druk nr 4/11)

(nagranie: 02:31:57 – 02:35:46)
(Pismo nr PP-RPP-V.0006.2.2019 z 10 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwały sta-
nowi zał. Nr 55 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany 16 stycznia.
Dyrektor  Wydziału  Polityki  Przestrzennej  Ewa  Matys przedstawiła  i  uzasadniła  projekt
uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 56 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech  Lewenstam,  Anna Rożek,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata Stec,  Jacek
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)

Anna Mrowińska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę  w sprawie  przystąpienia  do opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pomorska III” w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr IV/54/19  w sprawie  przystąpienia  do opracowania miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego „Pomorska III” w Słupsku stanowi zał. Nr 57 do niniej-
szego protokołu.)

12) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zago-
spodarowania przestrzennego „Pomorska II” w Słupsku (druk nr 4/12)

(nagranie: 02:35:48 – 02:35:)
(Pismo nr PP-RPP-V.0006.1.2019 z 10 stycznia 2019 r. przekazujące ww projekt uchwały sta-
nowi zał. Nr 58 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor  Wydziału  Polityki  Przestrzennej  Ewa  Matys przedstawiła  i  uzasadniła  projekt
uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 59 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Woj-
ciech  Lewenstam,  Anna Rożek,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata Stec,  Jacek
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę  w sprawie przystąpienia do opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pomorska II” w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr IV/55/19 w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu za-
gospodarowania przestrzennego „Pomorska II” w Słupsku stanowi zał. Nr 60 do niniejsze-
go protokołu.)

13) podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Klubów Radnych Rady Miej-
skiej w Słupsku do Kolegium Medalu Honorowego Miasta Słupska (druk nr 4/3)

(nagranie: 02:37:25 – 02:38:58)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem – inicjatywa uchwałodawcza Przewodniczącej Rady
Miejskiej w Słupsku – stanowi zał. Nr 61 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został rad-
nym przekazany w dniu 14 stycznia 2019 r.
Następnie  przedstawiła  projekt  informując,  że  w  wyniku  uzgodnienia  z  poszczególnymi
Klubami Radnych, kandydatami do Kolegium są: Kamil Bierka z Klubu Radnych Platformy
Obywatelskiej,  Tadeusz Bobrowski  z Klubu Radnych Prawa i  Sprawiedliwości  oraz Artur
Wiszniewski z Klubu Radnych Łączy nas Słupsk.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Ga-
jewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam,
Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szew-
czyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli Klubów
Radnych Rady Miejskiej w Słupsku do Kolegium Medalu Honorowego Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr IV/56/19  w sprawie  powołania przedstawicieli  Klubów Radnych Rady
Miejskiej w Słupsku do Kolegium Medalu Honorowego Miasta Słupska.)

14) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji
Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 4/4)

(nagranie: 02:39:00 – 02:40:51)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem – inicjatywa uchwałodawcza Przewodniczącej Rady
Miejskiej w Słupsku – stanowi zał. Nr 63 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został przeka-
zany radnym w dniu 23 stycznia 2019 r. Przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Ponadto  poinformowała,  że  w  związku  rezygnacją  radnej  Małgorzaty  Lenart  z  dniem
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24 stycznia 2019 r.  z  członkostwa w Komisji  Finansów, wnosi  autopoprawkę do projektu
uchwały, polegającą na dopisaniu nazwiska tej radnej w § 1. punkcie 1 projektu uchwały, któ-
ry otrzymuje brzmienie:
„1) odwołuje się radnych: Annę Rożek, Renatę Stec, Pawła Szewczyka, Małgorzatę Lenart ze
składu Komisji Finansów;”
(Pismo radnej Anny Rożek z dnia 3 stycznia 2019 r. dot. rezygnacji z członkostwa w Komi-
sjach Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz Finansów, pismo radnego Pawła
Szewczyka z dnia 3 stycznia 2019 r. dot. rezygnacji z członkostwa w Komisjach Spraw Spo-
łecznych oraz Finansów, pismo radnej Renaty Stec z dnia 4 stycznia 2019 r. dot. rezygnacji z
członkostwa w Komisji Finansów, pismo radnego Jacka Szarana z dnia 16 stycznia 2019 r.
dot.  rezygnacji  z  członkostwa w Komisji  Edukacji  oraz pismo radnej Małgorzaty Lenart z
dnia 24 stycznia 2019 r. dot. rezygnacji z członkostwa w Komisji Finansów stanowią zał. Nr
64, 65, 66, 67 i 68 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:

ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski, Łukasz Jawor-
ski,  Ryszard  Kruk,  Jan Lange,  Małgorzata  Lenart,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu
stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku.
(Ww. uchwała stanowi zał. Nr IV/57/19 w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miej-
skiej w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych
komisji Rady Miejskiej w Słupsku  stanowi zał. Nr 69 do niniejszego protokołu.)

15) podjęcie  uchwały  w  sprawie  podtrzymania  stanowiska  wyrażonego  w  uchwale
Nr III/36/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie rozpa-
trzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 4/16)

(nagranie: 02:40:54 – 02:44:53)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem – inicjatywa uchwałodawcza Przewodniczącej Rady
Miejskiej w Słupsku stanowi zał. Nr 70 do niniejszego protokołu. Dokumenty dot. skargi znaj-
dują się w teczce ORM-II.1510.17.2018)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt został przeka-
zany radnym w dniu 23 stycznia 2019 r. Następnie przedstawiła projekt uchwały i uzasadnie-
nie.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk,
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Paweł Skowroński, Piotr Skow-
roński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)

Bogusław Dobkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)

Kazimierz Czyż, Łukasz Jaworski, Jan Lange, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)

Anna Rożek
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażo-
nego  w uchwale  Nr  III/36/18  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  28  grudnia  2018  r.
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska.

(Ww. uchwała Nr IV/58/19 w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale
Nr III/36/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie rozpatrzenia
skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska stanowi zał. Nr 71 do niniejszego protoko-
łu.)

Ad pkt 6. Odczytanie interpelacji i zapytań.

(nagranie: 02:44:56 – 02:47:08)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała zasady składania interpe-
lacji i zapytań.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby teraz odczytać swoją interpelację lub zapyta-
nie?

Radny Bogusław Dobkowski złożył  zapytanie  dot.  realizacji  zadania  „ulice  Zaborowskiej
i Legionów Polskich” – czy są wystarczające środki na to zadanie, i kiedy ogłoszony zostanie
przetarg.

Ad pkt 7. Sprawy bieżące.

(nagranie: 02:47:09 – 02:4:0)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Komisje Rady Miejskiej:
Finansów, Gospodarki Komunalnej, Edukacji oraz Spraw Społecznych, przedłożyły Radzie
Miejskiej swoje plany pracy na ten rok.

(Plany pracy ww. Komisji stanowią zał. Nr 72, 73, 74 i 75 do niniejszego protokołu.)
Następnie poinformowała, że pismem z 27 grudnia 2018 r. Prezydent Miasta zwróciła się
o wskazanie osoby ze składu Komisji Edukacji Rady Miejskiej do pracy w Komisji Stypen-
dialnej Prezydenta Miasta Słupska – w zakresie kultury. Komisja Edukacji wskazała radnego
Kamila Bierkę do pracy w tej Komisji.
Pismem z 2 stycznia 2019 r. Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej zwróciła się do Prze-
wodniczącej Rady Miejskiej o wyznaczenie dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej do komisji
opiniującej złożone wnioski na dotacje celowe na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – są nimi: radny Bogusław
Dobkowski oraz radny Adam Treder. 
Pismem z 14 stycznia 2019 r. Prezydent Miasta zwróciła się o wskazanie dwóch osób, przed-
stawicieli Rady Miejskiej w Słupsku, które powołane zostaną w skład Zespołu ds. wspierania
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inicjatyw lokalnych w roku 2019 – Komisja Spraw Społecznych wskazała radnych Annę Ro-
żek i Ryszarda Kruka na przedstawicieli Rady Miejskiej w tym Zespole.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  powiedziała,  że  jeżeli  nie  usłyszy
ze strony radnych głosów sprzeciwu lub propozycji innych kandydatów, uzna, że Rada Miej-
ska w Słupsku zgadza się z tą propozycją.
Po chwili stwierdziła, że nie ma żadnych zgłoszeń i stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
wskazuje  radnych  Annę  Rożek  i Ryszarda  Kruka  na  swoich  przedstawicieli  do  Zespołu
ds. wspierania inicjatyw lokalnych w roku 2019.
Ponadto poinformowała, że pismem z 21 stycznia 2019 r. Dyrektor Słupskiego Ośrodka Spor-
tu  i Rekreacji  zwróciła  się  o  wyznaczenie  dwóch  przedstawicieli  Komisji  Edukacji  Rady
Miejskiej do pracy w komisji ds. nagród za osiągnięte wysokie wyniki sportowe we współza-
wodnictwie krajowym lub międzynarodowym oraz osiągnięcia w działalności sportowej. Ko-
misja Edukacji wskazała radnych Łukasza Jaworskiego i Piotra Skowrońskiego do pracy w tej
Komisji. 
Natomiast pismem z 22 stycznia 2019 r. Prezydent Miasta zwróciła się o wskazanie przedsta-
wiciela  Rady Miejskiej  w Słupsku do pracy w komisji  konkursowej  do opiniowania ofert
na wspieranie realizacji zadań publicznych Miasta Słupska z zakresu profilaktyki zdrowotnej
i promocji  zdrowia.  Komisja Spraw Społecznych wskazała radnego Piotra Skowrońskiego.
Powiedziała, że jeżeli nie usłyszę ze strony radnych głosów sprzeciwu lub propozycji innych
kandydatów, uzna, że Rada Miejska w Słupsku zgadza się z tą propozycją.
Po chwili, stwierdziła, że nikt się nie zgłasza, tak więc Rada Miejska w Słupsku wskazuje
radnego Piotra Skowrońskiego do pracy w komisji konkursowej opiniującej oferty na wspie-
ranie realizacji zadań publicznych Miasta Słupska z zakresu profilaktyki zdrowotnej i promo-
cji zdrowia.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
zrealizowała porządek obrad.

Podziękowała za udział w obradach i zamknęła czwartą w obecnej kadencji sesję Rady Miej-
skiej w Słupsku.
Zakończenie obrad: godz. 1149.

(Płyta dvd z nagraniem IV sesji Rady Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik nr 76 do niniej-
szego protokołu.)
Protokół sporządziła: Anna Lessnau

Sekretarz obrad

Kamil Bierka

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska

Wiceprzewodniczący
Rady Miejskiej w Słupsku

Tadeusz Bobrowski


